
Møtereferat 
 
 

Type møte: Styremøte NBK 

Sted: Teams 

Dato:01.02.2024 

Referent: Lena 

 

Deltagere Distribusjon 
Liss-Bodil, Jo-Inge, Mette, Lena, Rami, 
Kjersti 

Styret, hjemmesiden og bulletinen 

Ikke møtt: Kjersti 

Sak nr. Tema Ansvarlig 
 Agenda 6/2 

• Mail vedrørende Conti kull 
• ras på fransk ligger ute på «kjøpe hund nkk» 
• Boas gradering Vestby.  
• Referat avlsrådskurs 
• Klage NKK (Advokat?) 
• Invitasjon til NKKs valgkomite, se spørsmål 

 

 

07/2024 Ingen innvendinger på Continental kullet.   
08/2024 Be om at Ras for franske fjernes fra NKK sine sider.  Jo-Inge 
09/2024 Renate Sjølie graderer hunder på Vestby den 1/6-24.  

Lage informasjons folder om graderingen. Påmelding. 
Jo-Inge 

10/2024 Gikk litt kort gjennom avlsrådskurset, Jo-Inge vil lage et 
sammendrag.  

 

11/2024 Enighet om å sende inn klagen og å høre med jurist. Vi er enige 
om å kunne betale for dette, ved å bruke av budsjett posten for 
rettsaken.  Får en pris skriftlig.  

 

12/2024 Sett på invitasjonen og tar det opp på neste møte.  
Nytt møte den 8/2-24 kl 18:30 

 

   
 Protokoll skrevet og godkjent på møtet.   

 


